
Dagelijks bestuur cultuurraad – 12/09/2023  - Gemeentehuis 

Aanwezig: 
Kristien Hemeryckx (ondervoorzitter) 
Johan Van Lierde (schepen), Koen Arijs (ambtenaar cultuur) 
 
Verontschuldigd: 
Chris Serlippens (Bestuurslid) 
Jan Boen (Bestuurslid) 
 
Op de agenda: 
 
1. Planning komende activiteiten 

• 1/11/2023 Reveil OLV-Lombeek 
Programma komt in orde (lezers Rik Van Cauwelaert, Jan De Leeuw, Ivo van 
Strijtem en Marleen Van den Houte – muziek LMK) => 9/10 overleg ter plaatse 
Communicatie opstarten 
 

• 10/12/2023 Reveil Café 
Rosales OK, maar beste eens ter plaatse afspreken met Steven om te 
bekijken hoe en waar we alles zetten 
 
Bevestiging door Reveil, die nu kunstenaars zoeken. 
Juiste uren nog door te geven, maar we gaan uit van namiddag: 13:30 tot 
17:30 
 
FERM betrekken (troostplek) 
 
Communicatie klaar tegen Reveil 1/11 
 

• Kunstkijkers 2024 & Kunstendag voor kinderen 
Workshops Mieke Evenepoel en Kipjandori (Katrien Van Craenenbroeck) in 
de scholen tussen 13/11 en 24/11 wordt momenteel gepland 
 
max +/- 2.000 euro beschikbaar dus 13 lessen 
 

• Klassiek concert 2024 
Martine Tanghe leest Morris, een nieuw verhaal van Bart Moeyaert, op 
muziek van Koen Brandt, gebracht door het ensemble Oxalys 
=> uiteraard ondertussen zonder Martine Tanghe, maar met Phara De Aguirre  
 
Bedoeling is niet elk jaar hetzelfde te doen en dezelfde partner te hebben, 
dus vandaar dit voorstel om in de schouwburg te plannen. 
Koen vraagt info op qua prijs, voorwaarden en beschikbaarheid voor concert 
eind februari/begin maart 
 
Een ander voorstel is van La Capella Payota die passieconcerten rond Pasen 
organiseren in de kerk in OLV-Lombeek en de vraag hebben gesteld of we 
ook op goede vrijdag een passieconcert willen plannen. 
Daarnaast ook een voorstel voor een kerstconcert. 



Echter van beide nog geen concrete info over prijzen en dergelijke dus niet 
te beoordelen. Maar ongetwijfeld wel te hoog budget voor wat mogelijk is, 
gezien 2024 een zeer drukbezet jaar wordt. 
=> de suggestie wel doen om voor concert in 2024-2025 met Koetshuis te 
plannen of een klein kerstconcert eind 2023 of eind 2024 te doen.  
=> Koen informeert 
 

• Kunstkijkers en Lokale helden 2024 ism jeugdhuis? 
Jeugdhuis is moeilijk te bereiken, dus nog geen zekerheid over gebruik 
ruimte en gezamenlijke activiteiten en nog geen concrete plannen.  
Meerdere pogingen tot contact via mail blijven onbeantwoord. => Sander 
Eylenbosch is blijkbaar iemand van huidige bestuur die kan gecontacteerd 
worden. 
 

• Poëzieweek 2024 
Nog geen concrete ideeën, maar wel bedoeling om opnieuw minstens een 
activiteit uit te werken. 
 

• Vlaamse Feestdag extra budget via gemeente 
Roosdaal is aan de beurt en idee om een specialere headliner te voorzien 
dan anders. Denk aan De Mens, De Kreuners, Yevguini, … een 
Nederlandstalige band met naam en veel bekende nummers.  
Dit is geen goedkoop plan en waarschijnlijk niet gedragen vanuit de 3 
samenwerkende gemeenten dus door gemeente Roosdaal zelf extra te 
investeren. 
=> Koen is al op zoek naar mogelijke artiesten.  
Geef suggesties gerust door! 
 

2. Agenda AV 21/11/2023 
• Verwelkoming 
• Goedkeuring verslag 20/06/2023 
• Evaluatie en aankondiging activiteiten 
• Subsidies 2022-2023 
• Aanpassing reglement uitleendienst (en mogelijk ook culturele 

infrastructuur) 
• Varia 
• Kalender 
• Rondvraag 

 
3. Varia 

• Project ‘Kunstige nutskasten’ 
Offertes moesten binnen zijn tegen 31/08 en momenteel wordt dossier 
gunning voorbereid. Ziet ernaar uit dat dit ruim lager ligt dan de raming van 
5000 euro, dus dat biedt perspectief voor de toekomst. 
Zeker 2de fase voorzien in 2024. 
 

• Algemeen overleg adviesraden 10/10/2023 
Zullen aanwezig zijn: Kristien, Patricia en Bert of Chrisje 
=> Kristien maakt ook de korte presentatie 



 
• Kapellekesdag 7/10/2023 

Voor Rausa een moeilijk moment want zijn gastvereniging voor het regionaal 
overleg van de heemkundige kringen. Maar er zijn afspraken over een aantal 
lede die kunnen aanwezig zijn. 
 
=> mag nog verder bekendgemaakt worden om zoveel mogelijk mensen te 
bereiken! (mail met uitnodiging verder verspreiden) 
 

 
4. Rondvraag 

• Vraag schepen: Hoe ziet het met nieuw project rond dialectische 
straatnaamborden, in het verlengde van de nutskasten? 
Antwoord: momenteel loopt het project ‘Kunstige nutskasten’ en is er geen 
tijd voor nevenprojecten. In de toekomst kan dit nog bekeken worden. 
Maar het is niet voor iedereen zomaar evident om dit project zomaar te 
aanvaarden want het zorgt voor een veelheid aan bordjes die nu al aanwezig 
zijn en niet allemaal op elkaar afgestemd zijn. (gele bordjes, officiële 
straatnaamborden, tochten, …) 
=> later dus te bekijken (als de vraag officieel komt) 
 

• Vraag Kristien: Zijn er al concrete plannen rond de Nieuwjaarsdrink 2024? 
Antwoord: Neen, daar is nog geen datum of locatie voor bepaald, maar het is 
een goed idee om dit al eens voor te leggen aan het college. 
=> Koen zal dit ter bespreking agenderen. 

 
5. Eerstvolgende vergaderdata 

• 26/10/2023 in gemeentehuis ‘subsidievergadering’ 
• 21/11/2023 AV in gemeentehuis 


